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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego 

Protokół nr LXIII/2023 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Oświaty Kultury, Sportu i Zdrowia  

wraz z Komisją Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

 

Posiedzenie w dniu 19 grudnia 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2023 r. o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:24 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia.   

Obecni:           

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Ryszard Czeczel 

3. Marcin Domino 

4. Alicja Isalska 

5. Ludmiła Lisowska 

6. Urszula Rzepiela 

7. Jacek Urbański 

8. Arkadiusz Zaczyński 

9. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego.             

Obecni: 

1. Alicja Isalska 

2. Marcin Krasoń 

3. Ludmiła Lisowska 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Jacek Urbański 

6. Arkadiusz Zaczyński 

7. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Spraw obywatelskich i 

Porządku Publicznego – Jacek Urbański, Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Zdrowia Ludmiła Lisowska. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, Skarbnik Gminy 

Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek, Sekretarz Gminy Marek 

Radom, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik, Inspektor Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Dorota Świgost, Dyrektor Ośrodka Pomocy 

Społecznej Ewa Pawlinów.  

 

 



2 

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w miesiącu listopadzie. 

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowska poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia w miesiącu listopadzie: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w miesiącu listopadzie..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego w miesiącu listopadzie: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w miesiącu listopadzie..  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady LXXXVII sesja Rady Miejskiej :  

1) Gospodarka finansowa: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2024 

rok (druk 1491) 

Skarbnik Wioleta Zator poinformowała o autopoprawce, która została wprowadzona w 

projekcie uchwały budżetowej. Zmiana spowodowana jest przesunięciem między paragrafami 

o 5 000 zł, nie ma ona wpływu na wynik finansowy, jest to zmiana porządkowa. 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Prudnik na lata 2024-2027 (druk nr 1492) 

Radni nie podjęli dyskusji. 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1493) 

Radna Alicja Isalska oznajmiła, że została poproszona o interwencje dotyczącą 

zaszeregowania pracowników w szkołach – wszystkie stanowiska są uszeregowane na 

najniższej krajowej pensji, czy to sekretarka, kucharka czy pomoc intendenta. Zapytała czy ze 

względu na to, że są to różne stanowiska można to jakoś zróżnicować? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że jeśli chodzi o różnicowanie od 2019 roku 

systematycznie były wprowadzane podwyżki. Niestety zaburzyło to nieprzemyślane 

podwyższane najniższej krajowej bez analizy możliwości zróżnicowania takich 

proporcjonalnych  podwyżek przez samorządy. Spowodowało to wywłaszczenie pensji. Nie 
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jest to komfortowa sytuacja, niemniej gmina nie posiada takich środków, aby zachować 

proporcje jakie były jeszcze w 2019 roku. W przyszłym roku planowane są podwyżki na 

poziomie 7%. 

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie,  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1493) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wykazu wydatków 

budżetu Gminy Prudnik, które w 2023 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego 

i określenia ostatecznego terminu dokonania wydatku ujętego w wykazie (druk nr 1494) 

Radna Zofia Zeprzałka - Krzemień poruszyła temat przebudowy i rozbudowy  budynku 

przy ul. Ogrodowej 1. Zapytała z czego wynika przedłużenie terminu wykonania inwestycji? 

Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek wyjaśnił, że zadanie to zostało 

przeniesione do zadań niewygasających z tego powodu, że projektant nie otrzymał 

pozwolenia na budowę. Zadanie polega na wykonaniu dokumentacji projektowej, które 

pomoże dostosować budynek do obecnie obowiązujących przepisów p. poż. oraz sanitarnych.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wykazu wydatków budżetu 

Gminy Prudnik, które w 2023 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego i określenia 

ostatecznego terminu dokonania wydatku ujętego w wykazie (druk nr 1494) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

2) Gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła Naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy Dorota Szmulik. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1495) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1495) kolejno 

przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1496) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1496) kolejno 

przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1497) 

Przewodniczący Jacek Urbański zapytał o pkt. 6 projektu uchwały, a mianowicie o grunt 

pod miejsca postojowe przy ul. Morcinka.  

Naczelnik Dorota Szmulik wyjaśniła, że o miejsc ubiega się osoba, która obok prowadzi 

działalność gospodarczą.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1497) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

3) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1498) 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak. 
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Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1498) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia 

wieloletniego programu osłonowego "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 (druk 

nr 1499) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów. 

Radni dyskusji nie podjęli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia wieloletniego 

programu osłonowego "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 (druk nr 1499) kolejno 

przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 



7 

 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 1500) 

Projekt uchwały omówił przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich Jacek Urbański.  

Radni nie podjęli dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 1500) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu do opiniowania 

kandydatów na ławników w wyborach uzupełniających na kadencję 2024-2027 (druk nr 

1501) 

Do zespołu do opiniowania kandydatów zgłoszeni zostali: propozycją Jacka Urbańskiego - 

Ludmiła Lisowska.  Radna Ludmiła Lisowska wyraziła zgodę 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru 

opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso (druk nr 1502) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty 

skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso (druk nr 1502) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 
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Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publcznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

3. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku posiedzenia. 

a) Przedstawienie propozycji podziału okręgów wyborczych. 

Sekretarz Marek radom przedstawia propozycje podziału okręgów wyborczych.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie zaproponowanej propozycji podziału okręgów wyborczych kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw  Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Ludmiła Lisowska poruszyła temat regulaminu 

wynagrodzeń dla nauczycieli. 

Burmistrz poinformował, że spotkał się z przedstawicielami Związków Zawodowych i czeka 

na ich akceptacje. Jeśli regulamin zostanie zatwierdzony przez Związki, jeszcze przed sesją, 

wówczas projekt uchwały dotyczący regulaminu wynagradzania zostanie wprowadzony do 

porządku obrad sesji.  

Przewodnicząca Ludmiła Lisowska oznajmiła, że była raz już taka sytuacja, że projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nie trafił pod dyskusję komisji  

w związku z opieszałością Związków Zawodowych. Wyraziła zdanie, że jest to temat, o 

którym należy rozmawiać i takie sytuacje nie powinny mieć miejsca.  
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Radny Rafał Bolibrzuch poruszył temat MKS Pogoń i braku zarządu. Kadencja dobiega 

końca, a na poprzednim spotkaniu nie doszło do wyłonienia nowego. Zapytał czy 

Burmistrzowie mają jakiś plan w sytuacji, kiedy nowy zarząd nie zostanie wyłoniony? 

Pytanie wynika z pogłosek o możliwości rozpadu klubu. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka zabrał głos. Oznajmił, że był obecny na spotkaniu 

zarządu. Dodał, że trwało ono dość długo, jednak bez konkretnych konkluzji. Wyraził zdanie, 

że trudno jest wyłonić nowy zarząd, bo nikt nie chce podjąć pracy społecznej związanej z 

prowadzeniem klubu. Zaznaczył, że aktualnie funkcja prezesa i całego zarządu to gro 

zobowiązań, z którego zarząd, na czele z prezesem musi się wywiązać. Nie wywiązanie się 

wiąże się z karami finansowymi. Wiceburmistrz wyjaśnił zasady funkcjonowania 

stowarzyszeń sportowych oraz podsumował spotkanie. Oznajmił, że da się zauważyć, że 

obecny zarząd nie jest w stanie przeprowadzić skutecznych rozmów z przyszłymi 

kandydatami, nie jest tez gotowy na konsolidację. Jarosław Szóstka zobowiązał się do 

przeprowadzenia rozmów, które gdzieś w kuluarach powiedziały, że są chętne jednak mają 

wątpliwości co to swojej bytności w klubie. Dodał, że ma nadzieje, że do kolejnego 

spotkania, tj. do 28 grudnia uda się te wątpliwości rozwiać. Skoro MKS Pogoń jest 

najważniejszym klubem i powinien dobrze współpracować z LZS-ami to jest propozycja, aby 

część z członków zarządu danego LZS wydelegowało swojego przedstawiciela do zarządu 

Pogoni. Potrzebna jest jeszcze osoba, która to wszystko zepnie. Nie można pozwolić na to, 

aby najdłużej działający Klub przerwał swoją działalność.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty Ludmiła Lisowska poruszyła raz jeszcze temat 

Związków Zawodowych. Oznajmiła, że rolą związków zgodnie z ustawą jest opiniowanie, a 

często podejmowane były działania wykraczające poza czyste opiniowanie. Uznała, że należy 

pilnować terminów i nie dopuszczać do sytuacji, gdzie brak opinii hamuje dalsze czynności 

prowadzące do zatwierdzenia regulaminu. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak zapewnił, że jego współpraca ze związkami układa się bardzo 

dobrze. Nie ma konfliktów i zawsze wypracowywany jest konsensus.  

 

 

 Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono. 

 

 

Przewodnicząca  

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Ludmiła Lisowska 
 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 


